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Toelichtende vragen  
 

1. Pagina 7. Hoe hoog wordt de verliesvoorziening Project Plantagebaan 179 en waaruit wordt 
deze verliesvoorziening bekostigd? 

Antwoord:   
De hoogte van de verliesvoorziening is afhankelijk van de daadwerkelijke invulling. Deze is nog 
onduidelijk en daarmee ook de hoogte van de verliesvoorziening. De verliesvoorziening 
wordt bekostigd uit de bestemmingsreserve grondexploitaties. 

 
2. Pagina 7. Hoeveel is de beoogde winst op de kavels Weihoek? 

Antwoord:  
De beoogde winst op het project Weihoek bedraagt € 560.000 te realiseren na verkoop van de laatste 
vier kavels in 2014. 

 
3. Hoe hoog is in verhouding het risico’s in deelneming Borchwerf II veld B t.o.v. de bestaande 

top 10 risico’s? 
Antwoord:  

Aandeel Borchwerf behelst 11,5% van het totale gemeentelijke (financiële) risico. De Top 10 risico’s 

tezamen bevatten 73,4% van het totale gemeentelijke (financiële) risico. 

4. Pagina 9. Een fors tekort op leges burgerzaken. Waarom was dit niet voorzien bij de 
begroting 2014?  

Antwoord: 
Bij het opstellen van de begroting waren de legesbedragen voor reisdocumenten en rijbewijzen niet 
bekend. Met name de leges voor reisdocumenten zijn fors gewijzigd. De nieuwe legesbedragen zijn 
eerst in januari 2014 bekend gemaakt. 
 

5. Pagina 10.Welke gronden worden hier bedoeld als gevolg van rentelasten niet in exploitatie 
genomen gronden? 

Antwoord: 
Door de omzetting van vastgoed grondexploitatie naar materiële vaste activa, zoals verwerkt in de 
jaarstukken 2013, ontstaat een uitzetting op de begroting 2014. Het overgedragen vastgoed is 
gespecificeerd in de jaarstukken op pagina 82. 

 
6. Pagina 11. Zijn er in de begroting reguliere onderhoudsbudgetten beschikbaar voor het 

openluchttheater wat recentelijk is opgeknapt? 
Antwoord: 
Ja, in 2014 is € 423 begroot voor het herstellen van schade door vandalisme en € 2.183 aan storting 
in de voorziening voor planmatig onderhoud.  

 
 
 
 
 
 



7. Pagina 11. Waarom zijn de minderopbrengsten kermissen niet in de primitieve begroting 
2014 verwerkt? Reeds in 2013 was al bekend dat de kermis niet naar 10 dagen zou gaan. 

Antwoord: 
De richtlijnen voor het actualiseren van de budgetten, waaronder de kermissen, gaan uit van het 
principe ‘begroting ongewijzigd beleid’. Aanpassingen vinden plaats bij de bestuursrapportages. Bij 
het opstellen van de begroting 2015 wordt hier opnieuw naar gekeken.  
 

8. Pagina 13: Welke gronden worden hier bedoeld als gevolg van rentelasten niet in exploitatie 
genomen gronden? 

Antwoord: 
Door de omzetting van vastgoed grondexploitatie naar materiële vaste activa, zoals verwerkt in de 
jaarstukken 2013, ontstaat een uitzetting op de begroting 2014. Het overgedragen vastgoed is 
gespecificeerd in de jaarstukken op pagina 82. 

 
9. Pagina 13. Wat zijn de oorzaken van de lagere opbrengsten plantsoengronden? Is dit de prijs 

per m2, of is er geen interesse? Hoe gaat u dit bijsturen? 
Antwoord: 
De oorzaak is nog niet bekend. Onderzoek naar de achterblijvende belangstelling zal meegenomen 
worden bij  de herijking van de grondprijzen voor 2015. Eventuele bijsturing is mogelijk via de 
verkoopprijs plantsoengrond. 

 
10. Pagina 13. Waarom wordt het restantbudget Autovrije zondag niet ingezet voor het 2

de
 

halfjaar 2014 gratis parkeren, zoals in het 1
e
 halfjaar 2014 heeft plaatsgevonden? 

Antwoord: 
Dit restantbudget van € 3.000 is niet nodig voor de autovrije zondag en wordt daarom vrijgegeven. 
Het is aan de gemeenteraad om te beslissen dit restantbudget anders in te zetten. 
 

11. Pagina 14. Waarom zo’n groot verschil in raming in leges. Waarom is dit niet verlaagd met de 
primitieve begroting 2014.? Deze lagere opbrengst was toen toch ook al bekend? 

Antwoord: 
Of de lagere legesopbrengsten structureel zouden blijven kon vorig jaar niet met zekerheid worden 
gezegd. Immers de hoogte van de legesopbrengsten hangt samen met het aantal en soort aanvragen 
omgevingsvergunningen dat wordt ingediend. Een groot project levert een veel hogere opbrengst op 
dan vele kleine projecten. In de strategische verkenningen zijn zekerheidshalve de lagere 
legesopbrengsten structureel meegenomen. In de begroting 2015 zal een voorstel worden gedaan 
voor actualisatie van de legesramingen. Verwachting is dat de legesopbrengsten vanaf 2015 e.v. 
zullen toenemen. 
 

12. Pagina 14. Staat het pand Vughtstraat 13 in de openbare verkoop of in de stille verkoop? 
Kan dit pand ook voor horecabestemming worden gebruikt?  Heeft dit pand geen link met het 
projectplan Binnenstad? 

Antwoord: 
Het pand staat nog niet in de verkoop. Het pand kan slechts onder voorwaarde van een 
bestemmingsplanwijziging voor horeca worden gebruikt. Het pand heeft een link met het plan 
Binnenstad. 

 
13. Pagina 14. Welke complexe (handhaving) dossiers juridische advieskosten WABO betreft het 

hier? 
Antwoord:  
Er worden kosten verwacht in verband met de inzet van externe juridische kwaliteit ten behoeve van 
een toename van zeer complexe dossiers met een hoog juridische impact waarbij specifieke 
deskundigheid is vereist. Het gaat hier dan vooral om advisering (‘second opinion’) en 
procesvertegenwoordiging in het kader van bezwaar en beroep bij Bezwarencommissie, Rechtbank 
en Afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad van State. Het betreft risicovolle zaken (bijvoorbeeld 
huisvesting van arbeidsmigranten en milieuwetgeving) waarbij sprake is van een hoog afbreukrisico 
voor de gemeente. 

 
 
 
 



14. Pagina 15. Kapitaallasten niet in exploitatie genomen panden. In hoeveel jaar worden de 
panden afgeschreven? 

Antwoord:  

De afschrijvingsmethodiek is gebaseerd op een resterende levensduur van 25 jaar. 

15. Pagina 15. Wat gaat er voor de € 100.000, die voor het Gemeentelijk Vastgoed wordt ingezet 
gebeuren? We missen hier een ‘come to the point’ verhaal. 

Antwoord: 
Voor deze € 100.000 wordt het volgende uitgevoerd: 
1. We laten taxaties uitvoeren door een onafhankelijk taxateur van 41 panden, waarvan we gaan 
bepalen of  deze tot de kernportefeuille moeten behoren dan wel verkocht gaan worden;  
2. Voor de panden die verkocht gaan worden, wordt een verkoopstrategie opgesteld. Voor het 
opstellen van deze verkoopstrategie wordt gebruik gemaakt van een extern adviesbureau met kennis 
van de Roosendaalse vastgoedmarkt; 
3. We gaan investeringen doen in de panden die verkocht gaan worden, waardoor ze beter 
verkoopbaar worden; 
4. We gaan een vastgoedregistratiesysteem opzetten en maken daarvoor ontwikkelkosten. 

 
16. Pagina 20. Wat wordt met het juridisch geschil m.b.t. buitensportaccommodaties groen 

bedoeld? 
Antwoord: 
Het juridisch geschil gaat over de afrekening van het veldonderhoud van de sportvelden in 2012. De 
aannemer claimt een bedrag dat in de ogen van de gemeente onterecht is. 

 
17. Pagina 21; Wat was door oorzaak van het uitblijven voor het definitief besluit voor de liften bij 

de Passerelle? Tevens gaarne een uitleg van de meerkosten ad. € 80.000. 
Antwoord: 
De discussie rondom wel of geen liften is veroorzaakt door de publicitaire en politieke beeldvorming 
over het nut en noodzaak van de Passerelle inzake de verwachte mate van gebruik ervan door de 
stagnatie in de start van woningbouw op Stadsoevers. Het college besloot hierop de liften voorlopig 
niet aan te brengen totdat nut en noodzaak hiervoor meer contouren zou hebben gekregen.   
De meerkosten ad. € 80.000 zijn veroorzaakt door reeds verrichte voorbereidingswerkzaamheden 
door zowel Prorail als de aannemer, welke na een wijzigingsbesluit rondom het wel of niet plaatsen 
van liften als verliesposten moeten worden beschouwd. De kosten bestaan uit meerdere 
vergunningsaanvragen (inclusief / exclusief liften). Het betreffen directievoeringskosten bij zowel 
Prorail als de aannemer.  

 
18. Pagina 21. Het plaatsen van een bouwbord t.b.v. de Passerelle was toch al bekend bij het 

afsluiten van het contract enige jaren geleden?  
Antwoord: 
In de uitvraag bij de aanbesteding is dit verzuimd te vermelden. De aannemer heeft tegen een 
dermate laag bedrag ingeschreven dat er geen enkele ruimte meer was in zijn begroting om dit soort  
kosten te dekken. Dit betreft dus meerwerk. 
 

19. Pagina 21: We zien reeds een lagere subsidie ad. € 50.000 en meerkosten voor een bedrag 
van € 170.000. Dan wordt er toch een beroep van € 220.000 op de bestemmingsreserve 
mobiliteit gedaan? 

Antwoord: 
In de € 4,4 miljoen die ProRail beschikbaar is gesteld voor de realisatie van de Passerelle zit een 
post onvoorzien. Deze post wordt volledig gebruikt als dekking voor de tegenvaller van de lagere 
subsidie ad. € 50.000 en voor de meerkosten € 170.000. Hiervoor hoeft dus geen beroep gedaan te 
worden op de bestemmingsreserve mobiliteit. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Hulp bij Huishouden (HBH) 
20. Pagina 19. Er wordt de komende jaren een tekort op HBH verwacht mede vanwege grote 

kortingen op rijksmiddelen. Toch wordt een bedrag van ca. € 1,9 miljoen uitgehaald om de 
Eerste Bestuursrapportage sluitend te maken. Welke beleidsmatige keuze ligt hieraan ten 
grondslag,  

Antwoord: 
Vanaf 2015 kort het Rijk voor circa € 1,7 miljoen op WMO/HBH. Dit houdt in dat, gegeven de huidige 
inzichten, we de WMO/HBH in de lijn met het uitgangspunt ‘uitvoering binnen rijksbudgetten’ kunnen 
uitvoeren. Aanvankelijk was in het regeerakkoord ‘Bruggen slaan’ afgesproken om WMO/HBH met 
75% (bijna € 6 miljoen) te korten. Deze korting is aanzienlijk naar beneden bijgesteld. 
Voor de komende jaren wordt er een tekort verwacht op het hele sociale domein en niet specifiek op 
HBH. Voor het opvangen van de verwachte tekorten op het sociale domein is er een 
bestemmingsreserve Sociaal Domein in het leven geroepen.     

 
21. Welke pilots worden hier bedoeld en hoeveel geld gaan deze gezamenlijk kosten?  

Antwoord: 
Het betreft hier projecten/pilots ter versterking van het voorliggend veld (vrij toegankelijke 
voorzieningen). Hierbij kan gedacht worden aan versterking van de mantelzorgondersteuning, 
(zorg)vrijwilligersbeleid, zorg- en gemaksdiensten. Op dit moment hebben we geen inzicht in de 
kosten die hiermee gemoeid zijn. De kosten zullen ieder geval het resterend overschot van de WMO 
in 2014 niet overstijgen.  
 

22. Is het niet effectiever dit bedrag te reserveren voor de komende tekorten, zo niet, hoe worden 
de verwachte komende tekorten opgevangen?  

Antwoord: 
In deze bestemmingsreserve wordt er structureel gestort, oplopend van € 1,5 miljoen in 2013 tot ruim 
€ 4,2 miljoen in 2016. Verder is in de meerjarenbegroting structureel voorzien in extra budget voor de 
WWB (€ 1,5 miljoen t.b.v. werkdeel, boven op de rijksinkomsten). Gegeven de gevormde reserve, de 
daarbij behorende structurele stortingen en het extra budget ten behoeve van de WWB is een extra 
reservering niet noodzakelijk.  
 

23.  Hoeveel bedraagt de korting op hulp bij huishouden volgens de meicirculaire die gemeenten 
onlangs ontvangen hebben? 

Antwoord: 
Zie antwoord bij vraag 20. 
 

 


